

(LT3) 太浩湖、神木、夢幻湖 3 日遊

Lake Tahoe Sacramento Mono Lake Reno 3 Days Tours

團號 Code	出發日期 Departure Day	天數 Days	雙人房 Twin	第三人 3 rd Free	第四人 / 兒童 4 th , Child	單人房差 Single Surcharge
LT3	11/26, 12/25	3	188	\$0	\$158	+\$100
自費項目： Option	太浩湖遊船 Boat Tour \$51/pp for Adult \$15/pp (3-11 yrs old) 2HRS					
行程包含	(含酒店、車資; Price includes bus & 2 nights hotel) (Price based on sharing a room, 3 rd or 4 th person sharing room no extra bed)					
參團地點：	洛杉磯 LA	離團地點：	洛杉磯 LA	服務語言：	普通話 英語	

***行程景點：太浩湖 夢幻湖 神木國家公園 加州州政府**

第 01 天：洛杉磯 L.A. / 紅杉木國家公園 Sequoia National Park

清晨出發驅車前往紅杉木國家公園，它有峽谷、峭壁、瀑布、河流、也有森林及草原。這些大樹高達數十丈，非常壯觀。公園是喜好登山人的天堂。在幾個比較大的景點外，有無數條步道可以讓你遠離塵囂，進入原始的山林中，征服高峯，靜看山間的湖水，聆聽大自然的聲音。尤其冬季雪景是銀裝素裹；美不勝收，讓人流連忘返；不知今夕是何夕。

Depart for Sequoia National Park. Enjoy fresh air in the giant redwood forest.

These two adjoining national parks are famous for the giant sequoia trees that grow in them and nowhere else in the world. The tree known as "General Sherman" is the largest living tree on the face of the planet

Hotel: Holiday Inn

第 02 天：加州首府 Sacramento / 太浩湖 Lake Tahoe / 雷諾 Reno

造訪有百年歷史，雄偉的建築，美麗的庭院的加州首府。爾後前往海拔六千呎以上，跨越內華達州和加州之間的太浩湖，春夏時分湖光山色美不勝收；秋冬二季可賞雪景，傍晚抵達全世界最大的小城市賭城--雷諾，七彩艷麗的霓虹燈，五光十色的夜生活。夜宿雷諾。

Visit the State Capital of California in Sacramento then depart for the Lake Tahoe. Enjoy the crystal clear lake and pretty mountain scenery. Arrive to the biggest little city in the world - Reno for an exciting night. The scenic Lake Tahoe nestled in the crook of California is the largest alpine lake in North America. In addition to being a wonderful place to swim, fish, and boat, Lake Tahoe features winter activities like skiing and snowboarding

Hotel: Nugget Hotel

第03天：雷諾 Reno / 夢幻湖 Mono Lake / 洛杉磯 Los Angeles

離開熱鬧的雷諾，探訪由鹽晶體形成加州最神秘的內陸湖；如夢似幻的夢幻湖。午後進入莫哈比沙漠，可見巨大的風車發電機，屹立山崗隨風旋轉；並經過哥倫比亞太空梭降落的愛德華空軍機地；於傍晚返洛杉磯。

Morning depart for Mono Lake, this salt lak in central California is significant for its incredibly lively and diverse ecosystem. Visitors can see flocks of migratory birds or marvel at the salt spires that jut out of the crystalline waters of the lake. Overlook the lake from the top of the hills. Return to Los Angeles in the evening.

上車地點	LT3
Westminster-GBC Bank -- 9113 Bolsa Ave (Bolsa/ Magnolia)	6:30 AM
Cerritos (Artesia)- Diho Market -- 18309 Pioneer Blvd (Pioneer/ 183 St)	7:00 AM
China Town-Bank of America-- 850 N.Broadway (Broadway/ College)	7:00 AM
Holiday InnBuena Park -- 7000 Beach Blvd. Buena Park	7:00 AM
Walnut-QUALITY INN & SUITES -- 1170 Fairway Dr Walnut,	7:00 AM
Rowland Height-99 Ranch Market -- 1015 S. Nogales Ave	7:00 AM
Bravo Office beside McDonalds -- 7459 Garvey Ave, Rosemead, CA 91770	8:00 AM

Lake Tahoe 太浩湖



Sequoia National Park 紅杉木國家公園



Lake Tahoe Cruises 太浩湖遊輪



Sacramento State Capitol 加州州政府

